
Høringssvar ang. retningslinjer for timefordeling i hallerne 

 

 

Dejligt hvis Norddjurs får et håndboldhold i  1. division, og vi forstår behov for flere træningstimer. 

Vi skal dog huske Norddjurs Håndbold ikke længere er under det folkeoplysende område, som 
vore haller jo er bygget til.  

 

 

Derfor disse kommentarer vedr. deres træning: 

 

• Norddjurs Håndbold skal først bruge timer i Nørre Djurs Hallen 
 

• Det må ikke være muligt at timer til foreninger, der er afhængige af opstregning/ faciliteter 
aflyses. 
 

• Folkeoplysende træning skal foregå, så de lokale udøvere  
har kort afstand til ”egen” hal, og timerne indtil kl. 19.00 er forbeholdt børn/unge 
 

• Ved aftale omkring timer i halerne, skal økonomien være fornuftig for begge parter. 
  

• Kommende aftale skal først gælde fra næste sæson 
 

• Vi går fra Nørre Djurs håndboldklub bruger timer i Nørre Djurs hallen og fylder den op før         
timer i andre haller 
 
 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

FRITIDSRÅDET 
/Kai Hansen 


